
PROTOKÓŁ XXXVI/2017 
z Sesji Rady Gminy Białogard - nadzwyczajnej 

z dnia 24 kwietnia 2017 r. 
 
    W posiedzeniu udział wzięło 13 Radnych. Lista obecności stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział wzięli także: Pan Jerzy Zasztowt Dyrektor 
Szkoły Podstawowej w Kościernicy, Pan Jacek Smoliński - Wójt Gminy Białogard oraz Pani 
Alicja Kubiś Zastępca Wójta.   Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy 
Białogard w godzinach 1400-1530. 
   Posiedzeniu przewodniczył Pan Kazimierz Gregorczyk - Przewodniczący Rady Gminy, 
protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i oświaty. 
   Obrady XXXVI Sesji Rady Gminy otworzył Pan Przewodniczący. Pan Gregorczyk powitał 
uczestników posiedzenia, a następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu.  
1. Otwarcie sesji, w tym: 
-   stwierdzenie kworum, 
-   przyjęcie porządku obrad, 
2.  Interpelacje i zapytania Radnych.  
3. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmian w budżecie gminy na 2017 r, 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2017-2034, 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 2017. 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych przez Gminę Białogard do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą 
- Prawo oświatowe. 
e) zatwierdzenia do realizacji projektu „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja - poprawa 
dostępności i oferty placówek edukacyjnych na terenie powiatu białogardzkiego, poprzez 
zajęcia dodatkowe, stypendia, doposażenie sal i szkolenie dla nauczycieli i rodziców”, 
realizowanego przez Miasto Białogard jako projekt partnerski w ramach partnerstwa z innymi 
jednostkami samorządu terytorialnego. 
4. Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Białogard 
z organizacjami pozarządowymi  w roku 2016 
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
8. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 
9. Zamknięcie XXXVI  Sesji Rady Gminy Białogard. 
 
Ad. 3. Pan Przewodniczący otworzył Sesję i poinformował, że dzisiejsza Sesja została 
zwołana w celu podjęcia uchwał: 
a) pierwszym z omawianych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia 
do realizacji projektu „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja - poprawa dostępności i 
oferty placówek edukacyjnych na terenie powiatu białogardzkiego, poprzez zajęcia 
dodatkowe, stypendia, doposażenie sal i szkolenie dla nauczycieli i rodziców”, realizowanego 
przez Miasto Białogard jako projekt partnerski w ramach partnerstwa z innymi jednostkami 
samorządu terytorialnego, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kościernicy Pan Jerzy Zasztowt 
omówił projekt, który przeszedł weryfikację konkursową i został przyjęty do realizacji. 



Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 13:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zatwierdzenia do 
realizacji projektu „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja - poprawa dostępności i oferty 
placówek edukacyjnych na terenie powiatu białogardzkiego, poprzez zajęcia dodatkowe, 
stypendia, doposażenie sal i szkolenie dla nauczycieli i rodziców”, realizowanego przez 
Miasto Białogard jako projekt partnerski w ramach partnerstwa z innymi jednostkami 
samorządu terytorialnego 
 
b) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 r, Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany dotyczą w 
budżecie dotyczą przystąpienia do projektu „Nowoczesna szkoła, nowoczesna edukacja - 
poprawa dostępności i oferty placówek edukacyjnych na terenie powiatu białogardzkiego, 
poprzez zajęcia dodatkowe, stypendia, doposażenie sal i szkolenie dla nauczycieli i 
rodziców”, realizowanego przez wszystkie samorządy z terenu Powiatu Białogardzkiego. 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 13:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2017 r, 
 
c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2017-2034, 
projekt uchwały jest konsekwencją zmian w budżecie. 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 13:0:0 podjęli uchwałę w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białogard na lata 2017-2034, 
 
d) kolejną omawianą uchwałą była uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na rok 2017, 
Pani Joanna Czupreta poinformowała, że nadzór Wojewody zakwestionował zapis dotyczący 
wynagradzania pełnomocnika Gminnej Komisji ds. przeciwdziałania alkoholizmowi, 
stwierdzono, że nie jest to w kompetencjach Rady Gminy i należy ten zapis usunąć z 
uchwały. 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 13:0:0 podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w 
sprawie przyjęcia Gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych na rok 2017, 
 
 e) następnie omówiona została uchwała w zmieniająca uchwałę w sprawie dostosowania 
sieci szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Białogard do nowego 
ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe. 
Pani J. Czupreta poinformowała, że nadzór Wojewody zakwestionował ujęcie w uchwale załączników 
dotyczących planu sieci szkół po 1 września 2019 r.,  Pani Joanna Czupreta Inspektor ds. oświaty, 
kultury, kultury fizycznej i sportu oraz obsługi Rady Gminy, omówiła zmianę zapisów uchwały, 
poinformowała, że należy te załączniki9 usunąć z uchwały. 
Radni w głosowaniu stosunkiem głosów 13:0:0 podjęli uchwałę w sprawie dostosowania sieci 
szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Białogard do nowego ustroju 
szkolnego, wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe. 
 
Ad. 4 Przyjęcie sprawozdania z realizacji programu współpracy Gminy Białogard 
z organizacjami pozarządowymi  w roku 2016, Pani J. Czupreta poinformował, że do końca 
kwietnia należy przedstawić Radzie Gminy sprawozdanie ze  współpracy z organizacjami 



pozarządowymi  za poprzedni rok, omówiła sprawozdanie które zostało przyjęte 
jednogłośnie. 
 
Ad. 2. na dzisiejszą Sesję nie wpłynęły Interpelacje i zapytania Radnych, 
Ad 5. Zamknięcie XXXIV Sesji Rady Gminy Białogard. 
   Wobec wyczerpania wszystkich punktów XXXVI Sesja Rady Gminy Białogard została 
zakończona. 
   Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Joanna Czupreta  
 


